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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Föreningskommitté den 
11 april 2025. 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som 
fattats kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 
Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Anneli Hultman (ordf.), Annelie Finnebäck, Torbjörn Håkansson (from § 33), Lena 
Larsson, Henrik Pettersson och Jonas Öhrn. 

Adjungerade: 

Agneta Lönn och Meta Lönnberg. 

Anmält frånvaro 

Katarina Swahn 
 
Protokoll: 

Ida Lundqvist  

 
§ 25 Sammanträdet öppnas 

Anneli Hultman hälsar de närvarande välkomna till dagens sammanträde. 
 

§ 26 Val av justeringsperson 

Lena Larsson utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
  
§ 27 Fastställande av dagordning 

Kommittén beslutar att fastställa dagordningen utan ändringar.  
  
§ 28 Föregående protokoll 

a) Kommittén går igenom föregående protokoll och de uppdrag som genomförts.  
i) § 9 j) Förelåg uppdrag att undersöka om intresse finns för en artikelserie 

om förtroendevalda i Hundsport. Förfrågan har skickats till Hundsport-
redaktionen. 
 

ii) § 12 b) Förelåg uppdrag att tillskriva aktuell länsklubb för att få mer 
information i ärendet. Yttrande har inkommit från länsklubb. 
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Kommittén beklagar att länsklubben har fått bristande information i 
ärendet. 
 
Kommittén uppmanar länsklubben att fortsätta dialogen med den lokala 
klubben och om möjligt utse en mentor som kan stödja lokalklubben i 
dess föreningsarbete.  
 
Då tveksamheter verkar finnas kring den lokala klubbens förenings-
kunskaper samt att organisationen agerar långsiktigt föreslår kommittén 
att lokalklubben arbetar vidare med klubbarbetet, fortsätter utbilda sig 
inom föreningskunskap och siktar på att återkomma om ett år då de 
också kan visa upp en fungerande föreningsverksamhet. 
 

iii) SKK/FK 7–2024, § 147 a) - Förelåg uppdrag om att uppdatera 
information om arkivering.  
Uppdaterad information finns nu i Föreningspaketet. 
 

Kommittén lägger därefter protokollet med godkännande till handlingarna. 
 
§ 29 Bordlagda och återremitterade ärenden 

 Förelåg inga ärenden vid dagens sammanträde. 
 
§ 30 Ekonomisk rapport 

Förelåg ekonomisk rapport till och med mars 2025.  
 

Kommittén går igenom rapporten och lägger därefter, med godkännande, 
denna till handlingarna. 

 
§ 31 Rapporter 

a) Ordförandes rapport 
Anneli Hultman rapporterar att hon deltagit vid Centralstyrelsens samman-
träde. Hon har även deltagit vid möte med SKKs Jakthundskommitté samt ett 
antal möten med olika klubbar. 
 

b) Ledamöternas rapporter 
 
Annelie Finnebäck  
Rapporterar att hon närvarat vid rasklubbs årsmöte samt närvarat vid SKKs 
organisationskonferens. 
 
Lena Larsson 
Rapporterar om att hon varit protokollförare på årsmöten samt närvarat vid 
SKKs organisationskonferens. 
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Henrik Pettersson 
Rapporterar om att han deltagit i ett antal möten med klubbar samt närvarat 
vid SKKs organisationskonferens.  
 
Jonas Öhrn 
Rapporterar om att han varit årsmötesordförande, deltagit vid årsmöte och ett 
antal möten med klubbar samt närvarat vid SKKs organisationskonferens. 
 

c) Sekreterarens rapport 
Rapporterar om att hon närvarat vid SKKs organisationskonferens, deltagit vid 
ett antal möten med klubbar samt haft föreläsning för blivande kennel-
konsulenter.  
 

d) Chefsjuristens rapport 
Agneta Lönn rapporterar om vad som är aktuellt på kansliet, bland annat 
genomförs förändringar i kennelkonsulentverksamheten och registrerings-
bevisen blir digitala. Hon rapporterar även om att Disciplinnämndsutredningen 
är skickad på remiss och att en PULS-mätning genomförts på kansliet.  

 
e) Övriga rapporter 

Meta Lönnberg 
Rapporterar om att Sveriges Hundungdom har haft ett extra årsmöte och 
antagit nya stadgar. Hon rapporterar även om att de lanserat ny hemsida och 
genomfört en utbildning för förtroendevalda, ledare och instruktörer. 

 
§ 32 Föreningskommitténs verkställande utskott och per capsulambeslut  

a)  Förelåg VU-beslut gällande Svenska Tibetanska Mastiffklubben fattat den 21 
mars 2025. 
 
Svenska Tibetanska Mastiffklubben, SvTMK, har vid extra årsmöte den 11 
december 2024 beslutat att ansöka om byte av specialklubb från Svensk 
Specialklubb för de Tibetanska Raserna, SvKTR, till Svenska Molosser- och 
Herdehundklubben, SMHK. 
 
SvKTRs styrelse har godkänt begäran. 
 
SMHKs styrelse har den 12 mars 2025 beslutat att de vill åta sig rasansvaret för 
tibetansk mastiff och ansluta SvTMK till specialklubben. 
 
Kommittén beslutar att återkalla rasansvaret för tibetansk mastiff från SvKTR. 
 
Kommittén beslutar att delegera rasansvaret för tibetansk mastiff till SMHK. 
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Besluten gäller från dagens datum. 
 
Kommittén godkänner beslutet. 
 

b) Förelåg VUs yttrande gällande Fransk Bulldog Klubbs årsmöte utskickat den 18 
februari 2025. 
 
Medlem i rasklubb har kontaktat Föreningskommittén angående klubbens 
revisionsberättelse. Rasklubbens revisorer har väckt fråga om misstroende-
votum mot en ledamot i rasklubbens styrelse. 
 
FK/VU anser att frågan om misstroendevotum mot en enskild ledamot faller 
utanför revisorernas uppdrag. Revisorernas uppdrag är inte att utvärdera 
enskilda ledamöters arbete, utan styrelsens arbete som helhet. 
 
Föreningskommittén har vid möte SKK/FK nr 5–2020, § 76 c, konstaterat att 
beslutet om ansvarsfrihet aldrig ska förväxlas med en misstroendeomröstning 
mot en eller flera av styrelsens ledamöter. Vill man bryta en pågående mandat-
tid krävs, förutom att det föreligger synnerligen goda skäl för beslutet, att 
ärendet förts upp på dagordningen i enlighet med stadgarnas krav för att föra 
ärenden till beslut vid års- eller fullmäktigemötet. Frågan om misstroende-
votum kan i detta fall, om årsmötet så beslutar, endast tas upp till diskussion, 
inte till beslut. 
 
Kommittén godkänner yttrandet. 
 
Fråga har därefter väckts om genomförandet av årsmötet. 
 
Med anledning av frågan om ansvarsfrihet och misstroendevotum vill 
kommittén påminna om följande.  
 
Beslutet om ansvarsfrihet innebär i praktiken att medlemmarna har möjlighet 
att vidta juridiska åtgärder mot den tidigare styrelsen. Beslutet måste därför 
alltid ses som ett uppdrag till kommande styrelse att göra just detta. Juridiska 
åtgärder kan innebära polisanmälan, civilrättsliga åtgärder eller – om styrelsen 
på ett mycket grovt sätt åsidosatt medlemmars demokratiska rättigheter – 
anmälan till SKKs Disciplinnämnd. Missnöje med styrelsen ska i stället hanteras 
genom val av nya personer i enlighet med stadgarnas bestämmelser. 
 
Kommittén konstaterar att då årsmötet är klubbens högsta beslutande organ 
och årsmötet är stadgeenligt utlyst samt besluten tagna i enlighet med stad-
garna är eventuella felaktigheter inte av den digniteten att ett nytt årsmöte 
behöver genomföras. 
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Kommittén förtydligar att en promemoria från revisorerna enligt praxis anses 
vara ställd till styrelsen. I en promemoria bör revisorerna skriva sådant som de 
vill påtala för styrelsen men som inte är av den digniteten att de behöver ingå i 
årsmöteshandlingarna. Alla handlingar som revisorerna vill att årsmötet ska ta 
ställning till ska finnas med i årsmöteshandlingarna, därmed bör eventuella 
påpekanden från revisorerna till årsmötet införas i revisionsberättelsen.  
 
Fråga har även väckts om att stryka person på kommitténs lista med 
kontaktuppgifter till personer med hög kompetens att leda ett årsmöte.  
 
SKK-organisationen är beroende av att personer vill ställa upp som årsmötes-
ordförande på klubbarnas årsmöten. De personer som finns uppskrivna på 
listan är erfarna och beredda på att hantera stökiga årsmöten. Vid ett stormigt 
årsmöte, där åsikter går isär, riskerar alltid en årsmötesordförande att bli utsatt 
för kritik. Grundtanken måste alltid vara att en ordförande har kommitténs 
förtroende tills motsatsen bevisats.  
 
Kommittén anser att det är av största vikt att en person som får klagomål på 
sitt uppdrag som årsmötesordförande får en möjlighet att ge sin version av det 
inträffade. Ett eventuellt borttagande av en person från listan ska alltid ske 
först efter en objektiv översyn där aktuell årsmötesordförande fått möjlighet 
att yttra sig. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka en begäran om yttrande till 
aktuell årsmötesordförande.  
 
Paragrafen 32 b förklarades omedelbart justerad. 

 

§ 33 Stadgar samt kommitténs regelverk och publikationer 

a) Förelåg fråga om hur misstroendevotum ska regleras i stadgarna. 
 
Kommittén har i samband med ärende ovan, § 32 b, bedömt att förfarandet för 
misstroendevotum behöver regleras ytterligare i SKKs stadgar.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att ta fram ett förslag till ändring av SKKs 
stadgar så att formerna för misstroendevotum blir tydliga och hänsyn tas till 
tidsaspekten i nuvarande valordning. 
 

b) Förelåg fråga om hedersmedlemskap i länsklubb. 
Fråga har väckts från medlem i länsklubb som önskar behålla sitt heders-
medlemskap i en länsklubb samtidigt som hen, efter flytt, vill bli ordinarie 
medlem i annan länsklubb. 
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Kommittén anser att en medlem ska kunna behålla sitt hedersmedlemskap i 
tidigare länsklubb vid flytt. Medlemsavgift betalas för nytt länsklubbsmedlem-
skap och medlemmens rösträtt följer folkbokföringen.  
 

c) Förelåg fråga om ändring av stadgar för länsklubb. 
Vid genomgång av länsklubbsstadgar har kommittén uppmärksammat att § 9 
moment 4 p. 10 gällande anmälan av länsklubbens fullmäktigedelegater och 
suppleanter till SKK inte överensstämmer med SKKs stadgar § 7 moment 2, 
stycke 5 som anger att direkt medlemsorganisation senast två månader före 
Kennelfullmäktige ska anmäla namn och adress på delegater och suppleanter 
samt antal röster/delegater till SKK. 
 
Kommittén beslutar föreslå att Centralstyrelsen ska lägga en proposition till 
länsklubbsfullmäktige 2025 om nedanstående ändring av stadgarna för läns-
klubb. 
 

Nuvarande text Ny text 

§ 9 Länsklubbsstyrelse, moment 4 
Styrelsens uppdrag, punkt 10 
Senast den 31 maj anmäla 
länsklubbens fullmäktigedelegater 
och suppleanter till SKK. 

§ 9 Länsklubbsstyrelse, moment 4 
Styrelsens uppdrag, punkt 10 
Senast två månader före 
Kennelfullmäktige anmäla 
länsklubbens fullmäktigedelegater 
och suppleanter till SKK. 

 
d) Förelåg fråga om ändring av SKKs stadgar. 

Fråga har väckts om vem som ska förbereda och lägga förslag till beslut om 
arvoden i enlighet med SKKs stadgar § 7 mom. 3, p. 15.  
 
Kommittén diskuterar frågan ingående och beslutar att föreslå att Central-
styrelsen ska lägga en proposition till Kennelfullmäktige om att anta en ordning 
där arvoden beräknas i enlighet med det förslag som presenterats vid SKKs 
organisationskonferens, det vill säga att arvodet beräknas utifrån en angiven 
procentsats. Kennelfullmäktige uppdrar åt kansliet att förbereda förslag till 
arvoden i enlighet med av Kennelfullmäktige beslutade matematiska uppräk-
ning. 
 

e) Förelåg fråga om typstadgarnas reglering av mandatperiod för delegater till 
specialklubbs fullmäktigemöte. 
Fråga har väckts om tolkningen av § 6, SKKs typstadgar för rasklubb, som anger 
att mandatperiod för delegater till specialklubbs fullmäktigemöte är från det 
fullmäktigemöte till vilken delegaten valts till nästa ordinarie fullmäktigemöte. 
Frågan avser de fall där specialklubben har fullmäktige vartannat år vilket kan 
innebära att delegat som vid valet sitter i rasklubbens styrelse inte längre gör 
detta vid nästkommande fullmäktigemöte.  
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Aktuell rasklubbs eller specialklubbs stadgar anger inte att en delegat till 
specialklubbens fullmäktige behöver sitta i styrelsen. Kommittén bedömer 
därmed att det inte har någon betydelse om delegaten sitter i styrelsen eller 
inte. Kommittén påminner i detta sammanhang om vikten av att utse supp-
leanter för delegaterna ifall en situation uppkommer där en delegat inte kan 
eller vill delta vid fullmäktige. 

 
f) Förelåg redovisning av synpunkter på delegationsordning. 

Kommitténs förslag på bruttolista presenterades vid SKKs organisations-
konferens. Kommittén tar del av de synpunkter som inkom vid grupparbetet. 

 
Kommittén uppdrar åt ordföranden och sekreteraren att fortsätta arbetet med 
att ta fram ett förslag till delegationsordning. 
 

g) Förelåg skrivelse från medlem. 
Skrivelse har inkommit med ett antal frågor med hänvisning till att kommitténs 
fokusområde är generella förenings- och demokratifrågor. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att svara medlemmen.  

 
h) Förelåg fråga om protokoll. 

 
Fråga har inkommit om hur styrelsen i en specialklubb ska hantera en situation 
där ett protokoll från en kommitté eller arbetsgrupp inte kan godkännas i sin 
helhet.  
 
Kommittén anser att de paragrafer som är korrekta bör fastställas direkt för att 
undvika att viktigt arbete stoppas upp. Styrelsen kan sedan välja att justera 
eller upphäva och återremittera de paragrafer som man anser är felaktiga.  

 
§ 34 Planering inför Kennelfullmäktige 2025  

Kommittén går igenom de motioner som inkommit till Kennelfullmäktige och 
fördelats till Föreningskommittén. 
 

a) Förelåg motion från Svenska Schnauzer Pinscherklubben, Svenska Brukshund--
klubben, Specialklubben för Västgötaspets, Svenska Sennenhundklubben, 
Svenska Molosser- och Herdehundklubben och Specialklubben för Rhodesian 
Ridgeback gällande revisorernas rätt att närvara vid Centralstyrelsens samman-
träden. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt sekreteraren att ta fram ett 
förslag till motionssvar. 
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b) Förelåg motion från Svenska Stövarklubben gällande rätt för special- eller 

rasklubb att utesluta medlem. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt sekreteraren och Agneta Lönn 
att ta fram ett förslag till motionssvar. 
 

c) Förelåg motion från Svenska Brukshundklubben gällande möjlighet till 
interimistiskt tillträdesförbud.  
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt Henrik Pettersson och Agneta 
Lönn att ta fram ett förslag till motionssvar.  
 

d) Förelåg motioner från Blekinge Kennelklubb, Svenska Setterklubben för engelsk 
setter, Svenska Spaniel- och Retrieverklubben och Svenska Terrierklubben 
gällande räkning av medlemskap. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt Torbjörn Håkansson och Jonas 
Öhrn att ta fram ett förslag till motionssvar. 
 

e) Förelåg motion från Svenska Specialklubben för drivande vildsvinshundar 
gällande bildande av ny specialklubb för jakthundsraser. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt Torbjörn Håkansson och 
Henrik Petterson att i samråd med SKKs Jakthundskommitté ta fram ett förslag 
till motionssvar. 
 

f) Förelåg motion från Svenska Specialklubben för drivande vildsvinshundar 
gällande digitala möten. 
 
Kommittén godkänner det förslag till svar som tagits fram av sekreteraren. 
 

g) Förelåg motion från Svenska Dvärghundklubben gällande ny ras- och special-
klubbsorganisation. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt ordföranden och sekreteraren 
att ta fram ett förslag till motionssvar. 
 

h) Förelåg motion från Södra Älvsborgs kennelklubb gällande en oberoende 
organisationsutredning. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt Annelie Finnebäck och Lena 
Larsson att ta fram ett förslag till motionssvar. 
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i) Förelåg motion från Svenska Dvärghundklubben gällande utarbetande av nya 

anvisningar om hur föreningstekniken ska tillämpas inom SKK. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt Annelie Finnebäck och Lena 
Larsson att ta fram ett förslag till motionssvar. 
 

j) Förelåg motion till länsklubbsfullmäktige från Stockholms Kennelklubb gällande 
ändring av lokalklubbsstadga § 3, moment 2. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt ordföranden och sekreteraren 
att ta fram ett förslag till motionssvar. 
 

k) Förelåg motion till länsklubbsfullmäktige från Hallands Kennelklubb gällande 
ändring av lokalklubbsstadga § 8, moment 2. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt Jonas Öhrn att ta fram ett 
förslag till motionssvar. 
 

l) Förelåg motion till länsklubbsfullmäktige från Wästmanlands Kennelklubb 
gällande tillägg i lokalklubbsstadgarna att klubben ska vara religiöst och 
politiskt oberoende. 
 
Kommittén diskuterar motionen och uppdrar åt Annelie Finnebäck att ta fram 
ett förslag till motionssvar. 

 
§ 35 SKKs Föreningskonsulenter 

Förelåg skrivelse från SKKs Föreningskonsulenter. 
 
Kommittén riktar ett stort tack till föreningskonsulenterna för deras fina 
insatser och för allt det arbete som de genomfört för SKKs klubbar och 
Föreningskommittén.  
 
Kommittén fortsätter arbetet med att ta fram riktlinjer och arbetsordning för 
en ny föreningskonsulentverksamhet. Lena Larsson och Jonas Öhrn är ansvariga 
för projektet. De har ett möte inbokat med Kirsten Silow Örnberg som har stor 
erfarenhet från Svenska Brukshundklubbens arbete med Föreningscoacher.  
 

§ 36 Ärenden gällande länsklubb 
a) Förelåg skrivelse gällande länsklubbs årsmöte.  

Skrivelse har inkommit med synpunkter på hur länsklubb har genomfört sitt 
årsmöte. Medlemmen anser att jävsförhållanden har förelegat, att röstlängden 
inte har varit riktig, att det genomförts odemokratiska omröstningar samt att 
felaktigheter finns i årsmötesprotokollet.  
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Kommittén påminner om § 8 i länsklubbens stadgar som anger att länsklubbs-
årsmötet är länsklubbens högsta beslutande organ utom i de ärenden där annat 
föreskrivs i SKKs stadgar.  
 
Kommittén anser inte att det föreligger ett jävsförhållande enbart utifrån det 
faktum att årsmötesordförande och protokollförare är makar. Varken den av 
årsmötet valda mötesordföranden eller den av styrelsen utsedda sekreteraren 
är medlemmar i aktuell länsklubb. Sekreteraren har ingen beslutanderätt över 
protokollet, det är ordförandens protokoll och vald eller valda 
justeringspersoner tillser att protokollet korrekt återger vad som avhandlats på 
mötet. Att en medlem anser att ett protokoll ska vara formulerat på ett annat 
sätt saknar helt betydelse.  
 
Det föreligger inte heller något jävsförhållande för en valberedning som föreslår 
släktingar till en styrelse eller om årsmötet väljer desamma, se dock tidigare 
kommentar från kommittén i SKK/FK 1–2024. 
 
Kommittén anser att röstlängden förefaller ha hanterats på ett felaktigt sätt, 
men oaktat detta har frågeställningen lyfts på plats under årsmötet, årsmötet 
har varit medvetet om detta och röstlängden har godkänts av årsmötet.  
 
Kommittén bedömer därmed att det saknas anledning att rekommendera att 
årsmötet tas om. 
 

b) Förelåg skrivelse från länsklubb.  
Fråga har väckts om lokalklubbs årsmöte.  
 
Länsklubb har inkommit med frågor om hur de kan hantera en lokalklubb som 
saknar ordförande, vice ordförande och inte har kallat till sitt årsmöte.  
 
Kommittén uttalar följande. Enligt SKKs stadgar för lokal kennelklubb, § 8, 
moment 5, punkt 1 kan styrelsen inom sig utse en vice ordförande. Styrelsen 
kan därmed konstituera om sig och utse en vice ordförande som kan leda 
styrelsens arbete inklusive utfärdandet av kallelse till årsmötet. Länsklubben 
behöver bevilja dispens för att lokalklubben ska kunna hålla årsmötet efter, i 
stadgarna, utsatt tid. Om styrelsen inte kallar till årsmöte kan klubbens 
revisorer kalla till extra årsmöte i enlighet med § 7, moment 4.  
 
Om man misstänker ekonomiska oegentligheter kan den av länsklubben 
utsedda revisorn göra en revision av räkenskaperna. Bekräftas misstankarna 
bör detta leda till en polisanmälan. 
 
Paragrafen 36 b förklarades omedelbart justerad.   
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§ 37 Ärenden gällande specialklubb 

a) Förelåg skrivelse från specialklubb angående fortsatt verksamhet. 
 
Specialklubb har, med anledning av beslut, se § 32 a ovan, samt uttalande i 
SKK/FK 1–2025, § 9 g, inkommit med önskemål om att fortsätta sin special-
klubbsverksamhet med en rasklubb. 
 
Kommittén anser att specialklubben kan behålla sin specialklubbsstatus, men 
uppmanar specialklubben att ändra sin organisation och sina stadgar så att de 
överensstämmer med andra specialklubbar med endast en ras.  
 
Kommittén uppdrar åt Henrik Pettersson, som har god erfarenhet av special-
klubbsorganisation för en ras, att vara kontaktperson för specialklubben. 
 

b) Förelåg fråga från medlem i specialklubb. 
Fråga har inkommit om förhållandet mellan beslutsordning och klubbens 
stadgar samt ansvarsfrågor i samband med detta.   
 
Kommittén beslutar att bordlägga frågan till nästkommande möte den 28–29 
april 2025 då det är en viktig principiell fråga och tid saknas för en fördjupad 
diskussion vid dagens möte. 
 

c) Förelåg skrivelse från specialklubb. 
Avdelning inom specialklubb har beslutat att lägga ned klubben vid sitt års-
möte, tillgångar och handlingar skulle enligt sista årsmötets beslut överföras till 
specialklubben centralt. Vid närmare granskning visar räkenskaperna att större 
delen av avdelningens pengar har skänkts till välgörande ändamål, i strid mot 
årsmötesbeslutet.  
 
Kommittén anser att även om pengarna förvisso gått till behjärtansvärda ända-
mål är agerandet mycket allvarligt, styrelsen har inte haft något mandat att 
agera för klubbens räkning, de är inte valda av årsmötet och årsmötet har 
beslutat att lägga ned klubben. De har även agerat i strid mot årsmötets beslut 
om hur pengarna ska fördelas. Kommittén föreslår att specialklubben över-
sänder ett kravbrev till den tidigare styrelsen för lokalklubben och uppmanar 
dessa att betala tillbaka pengarna. Klubben bör även ta ställning till om en 
polisanmälan ska upprättas.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att tillskriva den tidigare styrelsen. 
 
Kommittén beslutar att inte bistå klubben med att upprätta en anmälan till 
SKKs Disciplinnämnd. Kommittén kan, om klubben väljer att gå vidare med en 
anmälan, vara behjälplig med att granska densamma.  
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Paragrafen 37 c förklarades omedelbart justerad.  
 

d) Förelåg fråga om hedersmedlemskap i specialklubb. 
Fråga har inkommit om hur en specialklubb hanterar ett hedersmedlemskap 
när specialklubben inte har direkta medlemmar. 
 
Kommittén rekommenderar att specialklubben har en dialog med sina 
rasklubbar och gemensamt beslutar vilka aktiviteter i rasklubben ett 
hedersmedlemskap i specialklubben ger tillgång till.  
 

e) Förelåg fråga om specialklubbs medlemskap i internationell organisation. 
 
Kommittén beslutar på grund av tidsbrist att bordlägga ärendet till nästa möte 
den 28–29 april 2025. 
 

f) Förelåg fråga om fastställande av specialklubbs stadgar. 
Svensk Specialklubb för Tibetansk Spaniel har den 5 mars 2025 beslutat om 
revidering av befintliga stadgar avseende § 3, § 7 punkt 12, mom.6, § 8 
moment 1, § 10 och § 14. Stadgarna är inte anpassade till de nya typstadgarna. 
 
Kommittén beslutar att inte fastställa Svensk Specialklubb för Tibetansk 
Spaniels stadgar då klubbens stadgar avviker i för stor grad mot nu gällande 
typstadgar. 
 

g) Förelåg fråga om fastställande av specialklubbs stadgar. 
Svenska Schnauzer Pinscherklubben har vid sitt fullmäktige den 23 mars 2025 
beslutat att anta nya stadgar. 
 
Kommittén beslutar att fastställa Svenska Schnauzer Pinscherklubbens stadgar 
utan ändringar. 
 

§ 38 Ärenden gällande verksamhetsklubb 

 Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde.  
 
§ 39 Ärenden gällande avtalsanslutna verksamhetsklubbar 

a) Förelåg lista över avtalsanslutna verksamhetsklubbar. 
 

 
 
 
 

Lena Larsson rapporterar från kontakter med de avtalsanslutna 
verksamhetsklubbarna.  
 

Klubb Kontaktperson 

Svenska Kroppsvallarklubben Lena Larsson 

Svenska Hoopersklubben Lena Larsson 
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b) Förelåg stadgar för fastställande från Svenska Hoopersklubben.  

Svenska Hoopersklubben har vid sitt årsmöte den 24 mars 2025 beslutat att 
anta nya stadgar. 
 
Kommittén beslutar att fastställa Svenska Hoopersklubbens stadgar utan 
ändringar.  
 
Kommittén rekommenderar att klubben vid nästkommande årsmöte lägger till 
typstadgarnas skrivning om lokal verksamhet (§ 3, stycke 5) då klubben är på 
tillväxt och denna reglering kan vara bra att ha inför framtiden. 
 

§ 40 Ärenden gällande avtalsanslutna rasklubbar 

a) Förelåg lista över avtalsanslutna rasklubbar. 
 

 

Klubb Rasansvar Kontaktperson 

Jack Russell Klubben, JRK  Nej Anneli Hultman 

Ras- och avelsföreningen för Cane 
Corso, RACC  

Ja Annelie Finnebäck 

Rasklubben för Portugisisk Vattenhund, 
RPVH 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska ADB Klubben Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Barbetklubben, SBBK Nej Henrik Pettersson 

Svenska Biewerterrierklubben, SBWTK Nej Jonas Öhrn 

Svenska Blodhundsklubben, SvBK Ja Anneli Hultman 

Svenska Kooikerhondjeklubben, Skooi Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Kromfohrländerklubben, SKLK Ja Lena Larsson 

Svenska Lagotto Romagnolo Klubben, 
SLRK 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska Lancashire Heeler Klubben, 
SLHK 

Ja Jonas Öhrn 

Svenska Landseerklubben, SvLK Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Miniature American 
Shepherdklubben, SMASK 

Nej Torbjörn Håkansson 

Svenska Perro de Agua Español Klubben, 
SPDAEK 

Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Porcelaineklubben, SPoK Ja Jonas Öhrn 
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Ledamöterna rapporterar från kontakter med respektive avtalsansluten 
rasklubb. 
 

b) Förelåg överklagan av nekat medlemskap i avtalsansluten rasklubb. 
Styrelsen i avtalsansluten rasklubb har avslagit medlemskap för person i 
enlighet med stadgarnas § 3. Klubben har medlemsadministration hos SKK, 
betalning är registrerad den 8 januari 2025. Beslut och meddelande om nekat 
medlemskap har skett i direkt anslutning till att klubben fått ta del av 
medlemslista från SKK. 
 
Kommittén har sedan tidigare uttalat i SKK/FK nr 4–2017, § 58, gällande 
beviljande av medlemskap för klubbar som nyttjar SKKs medlemshantering att 
för föreningar som har sin medlemsadministration genom SKK ska stadge-
bestämmelsen tolkas som så att styrelsen har möjlighet att återkalla medlem-
skap en månad efter att nya medlemmars uppgifter tillsänts föreningen från 
SKK.  
 
Kommittén beslutar att avslå överklagandet då beslut om att inte bevilja 
medlemskap har skett enligt stadgarna och inom en månad efter att klubben 
fått ta del av medlemslista från SKKs medlemsservice.  
 

c) Förelåg ärende gällande brev till medlemmar i avtalsansluten klubb. 
 
Vid möte med avtalsansluten klubb har styrelsen önskat hjälp med att tillskriva 
medlemmar inom klubben.  
 
Sekreteraren presenterar ett förslag till brev som kan skickas till klubbens 
medlemmar samt ett mallbrev som kan läggas i Föreningspaketet och användas 
av alla SKKs klubbar vid behov. 
 
Kommittén godkänner breven och uppdrar åt sekreteraren att skicka brevet till 
berörda samt att publicera mallbrevet i Föreningspaketet. 
 
Paragrafen 40 b-c förklarades omedelbart justerad. 
 

d) Förelåg ansökan om rasansvar från Svenska Barbetklubben. 
Svenska Barbetklubbens styrelse har den 5 mars 2025 beslutat att ansöka om 
rasansvaret för rasen barbet. 
 
Kommittén beslutar tillskriva SKKs Avelskommitté, om delegering av rasansvar 
kan rekommenderas. 
  

Svenska Shar Pei Klubben, SvSpK Ja Lena Larsson  
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§ 41 Ärenden gällande raser utan klubbtillhörighet 

a) Förelåg lista på raser utan klubbtillhörighet. 
Ingen genomgång av listan vid dagens sammanträde. 
 

b) Förelåg fråga om kriterier för kommitténs arbete med att placera nya raser hos 
specialklubb.  
Kommittén beslutar på grund av tidsbrist att bordlägga ärendet till nästa möte 
den 28–29 april 2025. 
 

c) Förelåg fråga om rasansvar för gos rater valenciá.  
Svenska Terrierklubbens styrelse har beslutat att de vill åta sig rasansvaret för 
gos rater valenciá.  
 
Kommittén beslutar att delegera rasansvaret för gos rater valenciá till Svenska 
Terrierklubben. Beslutet gäller från dagens datum. 
 

d) Förelåg förslag från SKKs Avelskommitté gällande rasen canadian eskimo dog. 
 
Kommittén beslutar på grund av tidsbrist att bordlägga ärendet till nästa möte 
den 28–29 april 2025. 
 

§ 42 Ärenden gällande verksamheter utan klubbtillhörighet 

 Förelåg inga nya ärenden vid dagens sammanträde. 
  
§ 43 Projekt 

a) Pågående projekt  
Ingen genomgång av projekten vid dagens sammanträde. 
 

b) Nya projekt 
Inga nya projekt vid dagens sammanträde. 

 
§ 44 Protokollsutdrag från SKKs Centralstyrelse och kommittéer 

a) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande ändring av SKKs 
stadgar.  
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter utdraget till 
handlingarna. 
 

b) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande fråga om beslutsrätt för 
kommittéer och reservationer. 
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Kommittén noterar informationen och konstaterar att kommittén behandlat 
frågan i SKK/FK 1–2025, § 9 m. Kommittén lägger därefter utdraget till 
handlingarna. 
 

§ 45 Till kommittén för kännedom 

Förelåg inga skrivelser för kännedom vid dagens sammanträde.  
 

§ 46 Datum för nästkommande sammanträde 

Kommittén sammanträder åter den 28–29 april 2025. Sammanträdet kommer 
att vara fysiskt och inleds med lunch den 28/4 kl. 12.00. 

 
§ 47 Information från sammanträdet - till vem, om vad och varför  

Ingen särskild information vid dagens sammanträde. 
 

§ 48 Sammanträdets avslutande 

Kommitténs ordförande Anneli Hultman tackar samtliga ledamöter och avslutar 
sammanträdet. 

 
Vid protokollet  
 
__________________ 
Ida Lundqvist 
 
Justeras  
 
___________________ ___________________ 
Anneli Hultman  Lena Larsson 


